

# 南澳州頂級酒莊 | 巴羅莎谷 Barossa Valley

3夜[出發日期: 2022年10月1日至2023年1月31日] | 3 Nights [Travel Period: 01Oct2022-31Jan2023]



✓ 國泰航空來回經濟客位機票  
Round trip economy class air  
ticket on CX

✓ 巴羅莎谷酒莊一日遊  
Discover Barossa – History &  
Heritage Private Wine Tour

✓ 3晚阿德萊德酒店住宿  
3 nights hotel  
accommodation



阿德萊德被稱為葡萄酒之都，它四周被澳洲最頂級的葡萄酒產區包圍著，其中距離市區東北面一小時車程的巴羅莎谷(Barossa Valley)擁有源遠流長的釀製葡萄酒歷史。這區有超過150家酒莊和80個酒窖，七個世代的葡萄農民和釀酒師建立澳洲首屈一指的葡萄酒產區，沿路在澳洲部份頂級餐廳品嚐美酒佳餚。在連綿起伏的山巒之中，小鎮村落與石造教堂和葡萄園互相輝映，化作風光如畫的隱世美食天堂。

如果您剛巧星期六在這裡，可順道參觀巴羅莎農貿市集(Barossa Farmers Market)，將您的野餐籃放滿可口的當地食品。



1人成行 GV1

有關套票的條款及細則請參閱最後一頁

Page 1 of 4

Tour Code : CXADLWINE01

Ref No. : 40824

PCH/28JUN22/300

WESTMINSTER  
Travel Ltd.  
西敏旅行社



Westminster Travel Limited (A member of CTM, listed on the ASX)

☎ 2313 9800

✉ itravel@hkwtl.com

🌐 leisure.westminstertravel.com

Licence No. 350488

# 南澳州頂級酒莊 | 巴羅莎谷 Barossa Valley

3夜[出發日期: 2022年10月1日至2023年1月31日] | 3 Nights [Travel Period: 01Oct2022-31Jan2023]



## 巴羅莎谷酒莊一日遊 Discover Barossa – History & Heritage Private Wine Tour

私人品酒導賞團 - 造訪巴羅莎數個大型品牌的葡萄酒莊和酒窖，包括世界知名的Penfolds和Yalumba，品嚐佳釀。作為澳洲歷史最為悠久的品牌，Seppeltsfield是全球唯一一間每年出產百年單一佳釀Para 100 Year Old Vintage Tawny的酒莊。亦可Taste Your Birth Year品酒團讓您呷一口在您出生年份釀造的加烈葡萄酒。

Enjoy a day of private luxury discovering the historic past of the Barossa, its famous wines, and delicious food. Tour founding settlements, including what's believed to be the oldest Shiraz vineyard in the world. Discover some of Australia's First Families of Wine and hear their pioneering stories. From philanthropic British settlers to German Lutherans fleeing persecution, you'll uncover the stories and taste the wines that have made the Barossa the world famous wine region it is today.

To top off your Barossa experience you'll also enjoy a seasonally inspired feast perched above the vines at ever-popular Harvest Kitchen.

This is a day full of history & heritage, retracing the footsteps of some of Australia's wine pioneers. A truly memorable experience!

Start Time - 09:15 am

Finish Time - approx 05:00 pm

Pick-up Location - From your Adelaide city accommodation

Inclusions - Luxury transport door-to-door, all wine tasting fees, sumptuous lunch with drinks at Barossa favourite Harvest Kitchen, bottled water on-board, passionate guide & GST

Tour Highlights –

- Fully private tour with a maximum six people on tour
- Yalumba history tour and tasting
- Taste your Birth Year at Seppeltsfield
- Wine tasting at Penfolds in the Barossa



1人成行 GV1

有關套票的條款及細則請參閱最後一頁

Page 2 of 4

Tour Code : CXADLWINE01

Ref No. : 40824

PCH/28JUN22/300

# 南澳州頂級酒莊 | 巴羅莎谷 Barossa Valley

3夜[出發日期: 2022年10月1日至2023年1月31日] | 3 Nights [Travel Period: 01Oct2022-31Jan2023]



✓ 國泰航空來回經濟客位機票  
Round trip economy class air  
ticket on CX

✓ 巴羅莎谷酒莊一日遊  
Discover Barossa – History &  
Heritage Private Wine Tour

✓ 3晚阿德萊德酒店住宿  
3 nights hotel  
accommodation

## 新開業 阿德萊德酒店

### Crowne Plaza Adelaide

<https://adelaide.crowneplaza.com/>

#### Standard Room

Bed Type: King/Twin Beds  
續住每晚: HK\$1060+ | 不包早餐

成人佔半房  
(每位)

\$10,810+



阿德萊德動物園 (Adelaide Zoo)

### Hotel Indigo Adelaide Markets

<https://adelaide.hotelindigo.com/>

#### Standard Room

Bed Type: King/Twin Beds  
續住每晚: HK\$1310+ | 不包早餐

成人佔半房  
(每位)

\$11,180+



格雷爾海灘(Glenelg Beach)

### Sofitel Adelaide

[www.sofiteladelaide.com.au/](http://www.sofiteladelaide.com.au/)

#### Superior Room

Bed Type: King/Twin Beds  
續住每晚: HK\$2160+ | 不包早餐

成人佔半房  
(每位)

\$12,450+

※ 套票以淡季價格計算，於旺季、週末及假期前夕或大型節日期間出發，需另付附加費。詳情向本社職員查詢為準



1人成行 GV1

有關套票的條款及細則請參閱最後一頁

Page 3 of 4

Tour Code : CXADLWINE01

Ref No. : 40824

PCH/28JUN22/300

WESTMINSTER  
Travel Ltd.  
西敏旅行社



Westminster Travel Limited (A member of CTM, listed on the ASX)

☎ 2313 9800

✉ itravel@hkwtl.com

leisure.westminstertravel.com

Licence No. 350488

# 南澳州頂級酒莊 | 巴羅莎谷 Barossa Valley

3夜[出發日期: 2022年10月1日至2023年1月31日] | 3 Nights [Travel Period: 01Oct2022-31Jan2023]



阿德萊德中央市場 (Adelaide Central Market)

## 國泰航空阿德萊德機票附加費表

### CX Adelaide Airfare Surcharge

出發日期: 2022年10月1日- 2023年1月31日

Travel Period: 01Oct2022-31Jan2023

#### Price Includes:

- Round trip economy class air ticket between Hong Kong and Adelaide on CX
- Discover Barossa – History & Heritage Private Wine Tour
- 3 nights Adelaide hotel accommodation
- HK\$100,000 Travel Insurance [Zurich Insurance (Hong Kong) 24-hour emergency hotline+852-2886-3977]
- & 0.15% TIC Levy

#### Terms & Conditions:

- Package price is per person (in HK\$) and valid between **01Oct2022-31Jan2023**; and hotel stay must be completed by 31Jan
- Booking class: N Ticket validity: Max.3 months
- International flights valid on CX only
- Twin room is based on 2 single beds or 1 double bed
- Airport tax, HK security charge & fuel surcharge(if any) are not included
- A non-refundable deposit of HK\$1000 per person required upon reservation
- Full payment must be made after confirmation with no refund
- Upon confirmation, any amendment is subject to company's discretion
- All prices and conditions are subject to change without prior notice
- Check whether the Security Bureau has issued any [Outbound Travel Alert](#) for your destination before firming up your travel plan to ensure personal safety
- A service fee of HK\$30 will be collected for each ticket issued

### 1 人成行 GV1

Departure	Adult	Booking class	Ticket validity
		International	
01Oct22-31Jan23	---	N	Max. 3 months
	\$900	S	
	\$2350	V	

*Domestic fare are subject to change, please refer to GDS fare for detail*

#### 費用包括:

- 國泰航空來回香港與阿德萊德經濟客位機票
- 巴羅莎谷酒莊一日遊
- 3晚阿德萊德酒店住宿
- HK\$100,000旅遊保險(蘇黎世保險(香港) 24小時緊急支援服務+852-2886-3977)
- 0.15% 旅遊業賠償基金

#### 條款及細則:

- 以上套票價錢以每成人計算, 有效日期為2022年10月1日至2023年1月31日;
- 酒店入住必須於1月31日或之前完成
- 訂位代號: N 機票有效期: 最長3個月
- 國際航班只適用於CX航班
- 雙人房之房種為2張單人床或1張雙人床
- 費用包括費用並未包括兩地機場稅、香港機場保安稅及燃油附加費(如適用)
- 訂位時須繳交訂金港幣每位\$1000
- 餘款需於機票及酒店確認後繳付及恕不退還
- 於機票及酒店確認後, 如需更改本公司擁有最終決定權
- 所有費用如有更改, 恕不另行通知
- 為確保自身安全, 旅客在落實行程前, 應留意保安局有沒有對目的地發出**外遊警示**
- 每發出機票乙張, 收取港幣\$30服務費



1 人成行 GV1

Page 4 of 4

Tour Code: CXADLWINE01

Ref No.: 40824

PCH/28JUN22/300

WESTMINSTER  
Travel Ltd.

西敏旅行社



Westminster Travel Limited (A member of CTM, listed on the ASX)

2313 9800

itravel@hkwtl.com

leisure.westminstertravel.com

Licence No. 350488